

《单词百科:holing-through是什么意思?holing-through怎么发音?holing-through的解释和用法》

英语单词holing-through是什么意思?holing-through怎么读?holing-through怎么发音?简答网为您整理了holing-through的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



holing-through怎么读

holing-through的读音:[ˈh ə ʊ l ɪ ŋ θ r u:]

holing-through的意思

1、贯通[掘进];小巷;

holing-through的相关词组

1、all through 一直地;字顺排列;历;

- 2、burn through 焊穿;
- 3、bring through 挽救生命;
- 4、breeze through 轻松地做;
- 5、break through 突围, 突破;猛涨;攻破;
- 6、be wet through 浑身湿透;
- 7、be through with 已结束;洗手不干;
- 8、be through 结束, 友谊破裂;
- 9、cut through 穿过, 挤进;
- 10、could you put me through to... 你能帮我接通。。。
- 11、come through with 提供所需 (包括物品或人力);
- 12、come through 到达;穿过;传来; (健康) 恢复;
- 13、comb through 梳理一下
- 14、carry through 把…带[搬]进去…;完成;帮助…渡过难关;
- 15、drop through 毫无结果, 落空, 失败;
- 16、even through 甚至通过;
- 17、follow through 保持, 坚持;进行到底;
- 18、flip through 匆匆查看;
- 19、flick through 浏览;
- 20、filter through 透过, 滤过;

holing-through的双语例句

- 1、Function of long and short sides measure method in holing-through survey
长短边测量方法在贯通测量中的作用

2、Method for survey and construction in the holing-through of vertical shaft

竖井贯通工程测量施工方法

3、It can avoid drawing the special holing-through design plan of roadway, and thus the operating efficiency would be improved.

这种方法可以不必绘制专门的巷道贯通设计平面图，从而提高了工作效率。

4、There are two creep deformation planes, the shallow plane is completely holing-through, while the deep plane is not completely holing-through.

滑坡存在两个蠕滑变形面，其中浅层滑面现已完全贯通，而深层滑面尚未完全贯通。

5、Means of Ensuring Surveying Quality of Holing-Through Engineering

贯通工程测量质量的保障手段

6、Several Considerations about Increasing the Holing-through Accuracy of Well Lane

提高井巷贯通精度的几点体会

7、The paper treats the main problems of estimation of holing-through error by direct coordinate and reduces the computing fomula which is suitable for making use of computer.

本文主要是论述直接坐标法预计贯通误差和改化适用于计算机解算公式问题。

8、By practice of holing-through in main panel and working faces, analyzes successful experience of each connecting project, describes the ensuring means that achieve standardization of survey and no failure in holing-through project from five sides.

通过对主要盘区及工作面的贯通实践，剖析每个贯通工程的成功经验，从五个方面阐述了实现测量标准化、贯通无事故的保障手段。

9、The techniques of measurement and data-processing theory was discussed in detail on the basis of precision traverse control network measurement of the long tunnel holing-through survey.

在某特长隧道贯通测量导线网测量工作的基础上，对长隧贯通测量的技术要点以及数据处理理论进行了详细论述。

10、Frontal intersection formula indicated by azimuth angle applied in mine holing-

through survey;

在煤矿开采过程中，贯通测量工作责任与作用重大。

11、 This paper expounds the working principle and step requirements of holing-through survey of well lane, and advances several considerations about increasing the holing-through accuracy of the well lane according to the working experience.

阐述了井巷贯通测量的工作原则和贯通测量的步骤要求，并根据工作经验提出了提高井巷贯通精度的几点体会。

以上是简答网为您整理的holing-through怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于holing-through的用法、holing-through的释义、holing-through的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/holing-through>

